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中国科学院华南植物园岗位应聘申请表
Application Form of South China Botanical Garden, Chinese Academy of Sciences
	姓名Name
	
	性    别Gender
	
	籍    贯
Place of birth
	
	本人照片
Personal photo

	民族Nationality
	
	出生时间
Date of birth
	
	政治面貌
Party affiliation
	
	

	身份证号码/护照号
Number of identification card or
Passport
	
	国籍Nationality
	
	婚姻状况Marital status
	
	

	参 加 工 作 时间
When you started to work
	
	外语等级
Foreign language level
	

	户口（生源）所在地
Registered permanent residence
	
	学历/学位
Educational background/ degree
	

	毕业院校及专业、专业代码University, major and major code
	
	有何资格证书Qualification certificate
	

	联系电话
Phone
	
	电子邮箱
Email address
	

	应聘部门
Department to be applied 
	
	应聘岗位
Position to be applied
	

	是否与华南植物园职工（含离退休）、在站博士后、在读学生有直系血亲关系、三代以内旁系血亲关系以及近姻亲关系：1. □无；2. □有，请列出华南植物园职工姓名：
Do you have any direct family relationship, kinship that up to three generations and close in-law relationships with SCBG employees (including the retired employees), postdoctors and students 1. □No；2. □Yes，if yes, please list the names:

	主要家庭
及社会关
系
Major family and social relations
	与本人关系
Relationship with the applicant
	姓名
Name
	政治面貌
Party affiliation
	工作（学习）单位及职务
Work（study）place and position

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	注：本人的父母、配偶、子女以及与本单位职工（含离退休）/在读学生有亲属关系人员信息关系（与本人有直系血亲关系、三代以内旁系血亲以及近姻亲）为必填项。
Note: Information about the applicant’s parents, spouse, children, and employees of this organization (including retired employees)/students who have direct family relations, kinship that up to three generations and close in-law relationships with the applicant is mandatory.

	学习经历
(高中起)
Educational experiences
(from high school)
	起止年月
Start and end date(MM/YYYY)
	毕业院校
Graduated university
	所学专业
Major
	指导老师及联系方式
Supervisor and his or her contact information
	学历学位
Level of study 

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	工作经历
（属兼职/实习请特别注明）
Work experiences (part-time/ internship experiences should be specifically noted)
	起止年月
Start and end date (MM/YYYY)
	工作单位/部门
Organization/department
	岗位/职务
Job/Position
	证明人及其联系方式
（手机号、邮箱地址）
References and his or her contact info (telephone, email address)

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	研究方向及研究进展情况，另附发表的文章（应注明文章发表期刊的5年平均影响因子、学科领域排名及中科院分区）、出版专著、授权专利、获奖成果、承担项目等
Main research directions and research progress. Please list the representative work (Please list your representative published papers and stated the 5-year impact factor, discipline rankings and the quartile ranking assessed by Chinese Academy of Sciences)，monograph, patents, awards grants/projects.
















	应聘岗位陈述（简述对岗位的理解、个人应聘优势、工作设想等）
Statement for the intended position (briefly introduce your understanding for your applied position, advantages and merits for this position, work plan for the future, etcetera. )



	应聘人声明：
1、本人承诺此表格由本人亲自填写，应聘提供的全部资料均为真实、正确及有效。如有蓄意虚报资料、有欺瞒等不实之处，则不管在何时被查证，本人都同意承担相应责任，包括即使已被录用，也会被无任何补偿地即时解聘。
2、本人明白并同意下列安排：
（1）本人在本表格内提供的全部资料将可能会用作一切与本人聘用事务有关的用途。
（2）在单位甄选、任职期间，同意本单位联系过往任职的单位及证明人而无须另行通知。
Declaration of Applicant:
1. I hereby certify that all information filled in the application form is true, correct, valid and completed by myself. If there is any intentional fraud or other untruthful information in the submitted material, I shall assume the relative responsibilities whenever it is verified. Even if I have already been hired, I agree to be dismissed immediately without any compensation.   
2. I understand and agree to the following arrangement:
（1）The information I provided in this form will be used for all purposes relating to the employment issues.
（2）During the period of application, I agree that the current organization could contact the previous employers and references without further notification. 
 
申请人签名：                                        年       月       日
Signature of applicant:                               Year     month    day

	用人部门
审核意见
Comments from hiring department
	
负责人：

Head of the department:

。                           年      月    日
       Year    Month  Day

	人事部门
审核意见
Comments from Personnel department
	
负责人： 

Head of the department:


年     月    日
     Year    Month  Day
      。                                             


填表说明：1.请如实填写表中每一项内容，至填写日期为止没有的内容请填写“无”。
2.空白栏大小可根据内容作调整，页面不够可加页。
Instructions: 1. Please fill in every item in the form truthfully, and write "none" if there is no information could be showed by the date of filling.
2. Column size can be adjusted according to the contents, and more pages can be added if there is not enough space.
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